

Amazing 日
JAPAN 本

6D4N

东京/镰仓市/箱根町/千叶
+东京迪士尼海洋+鸭川海洋世界
TOKYO/KAMAKURA/HAKONE/CHIBA
+TOKYO DISNEYSEA+KAMOGAWA SEA WORLD

Tour Code: JRB-5

 Golden®
Destinations



Japan
日本



SHERATON
GRANDE
Tokyo Bay Hotel



Tokyo DisneySea
东京迪士尼海洋



Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower
新宿东急歌舞伎町塔



teamLab Borderless
投影艺术馆



Kamogawa Sea World
鸭川海洋世界

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Tsurugaoka Hachimangu
鹤冈八幡宫



Tokyo Solamachi
东京晴空塔城



Senso-ji (Asakusa Kannon Temple)
浅草雷门观音寺



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TOKYO

(MOB)

- ☑ Check in hotel

D2 TOKYO

(B/L/D)

- ☑ Senso-Ji (Asakusa Kannon Temple)
- ☑ Nakamise-dori Shopping Street
- ☑ Tokyo Solamachi
- ☑ teamLab Borderless
- ☑ Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower

D3 TOKYO 🚗 KAMAKURA 🚗 HAKONE 🚗 TOKYO

(B/L/D)

- ☑ Kamakura Komachi-dori Street
- ☑ Tsurugaoka Hachimangu
- ☑ Lake Ashi
- ☑ Hakone Shrine
- ☑ Owakudani

D4 TOKYO

(B/-/-)

- ☑ Tokyo DisneySea (With Fireworks Show)

D5 TOKYO ✈️ DEPARTURE

(B/L/D)

- ☑ Tokyo Bay Aqua-Line
- ☑ Kamagowa Seaworld

D6 ARRIVAL

(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- ◆ **Tokyo Solamachi** - is the large shopping, dining and entertainment complex at the base of the Tokyo Skytree, offers a wide variety of shops that include many unique establishments specialized in goods such as salt from across Japan and the world, food samples and traditional Tokyo crafts. An entire floor with souvenir shops offering character goods (e.g.: Pokemon, Disney, Hello Kitty, Doraemon), interior design and snacks.
- ◆ **Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower** - Born in Shinjuku Kabuki- Cho, Shinjuku, Japan's largest hotel and entertainment complex tower. The height is about 225m. Hotels, cinema, theater, live hall.
- ◆ **teamLab Borderless** - is an international art collective, an interdisciplinary group of artists formed in 2001 in Tokyo, Japan. The group consists of artists, programmers, engineers, CG animators, mathematicians and architects who refer to themselves as "ultra-technologists". Immersive experience surrounded by beautiful visuals. Get the chance to explore a world in which light, water, and color come together.
- ◆ **Tsurugaoka Hachimangu** - is a notable Shinto shrine in Kamakura, Japan. It was established in 1063, dedicated to Hachiman, the deity of warriors. With its iconic red torii gate and cherry tree-lined pathway, it's a symbol of Kamakura's history and hosts various events and festivals.

KAMAKURA

- ◆ **Tsurugaoka Hachimangu** - is a notable Shinto shrine in Kamakura, Japan. It was established in 1063, dedicated to Hachiman, the deity of warriors. With its iconic red torii gate and cherry tree-lined pathway, it's a symbol of Kamakura's history and hosts various events and festivals.

CHIBA

- ◆ **Kamogawa Seaworld** - is one of Chiba's most popular attractions. The park has everything including beluga whales (white whales), orcas, dolphins and penguins, giant sea turtles, and sea lions. Not just an aquarium, it's also an organization dedicated to marine research and preservation.

HAKONE

- ◆ **Hakone Shrine** - Stands at the foot of Mount Hakone along the shores of Lake Ashi. The shrine buildings are hidden in the dense forest, but are well advertised by its huge torii gates. One standing prominently in the lake and two others over the main street of Moto-Hakone.
- ◆ **Owakudani** - is one of most famous viewpoints in Hakone, where you can observe the intense volcanic activity from up close. It is said that this place came to be thanks to a prehistoric eruption and pyroclastic flow that occurred almost 3000 years ago. The peculiar sulfur smell that spreads throughout the area was the reason behind its second name from the past, Jigokudani (Hell Valley).



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Seafood Hotpot
- ★ Pork Cutlet Rice
- ★ Grilled Fish + Chanko Hotpot
- ★ Yakimiku Set



HOTEL (4 NIGHTS)

- ✓ Hotel JAL City Tokyo Toyosu or similar class x3 Nights
- ✓ Sheraton Grande Tokyo Bay Hotel or similar class x1 Night



Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



teamLab Borderless
投影艺术馆



Owakudani
大涌谷



Hakone Shrine
箱根神社



精简行程

第一天 启程 ✈️ 东京 (机上用餐)

☑️ 入住酒店

第二天 东京 (早/午/晚)

- ☑️ 浅草雷门观音寺
- ☑️ 仲见世商店街
- ☑️ 东京晴空塔城
- ☑️ teamLab Borderless 投影艺术馆
- ☑️ 新宿东急歌舞伎町塔

第三天 东京 🚗 镰仓市 🚗 箱根町
🚗 东京 (早/午/晚)

- ☑️ 镰仓小町通商店街
- ☑️ 鹤冈八幡宫
- ☑️ 芦之湖
- ☑️ 箱根神社
- ☑️ 大涌谷

第四天 东京 (早/午/晚)

- ☑️ 东京迪士尼海洋 (欣赏烟花表演)

第五天 东京 ✈️ 回程 (早/午/晚)

- ☑️ 东京湾跨海公路
- ☑️ 鸭川海洋世界

第六天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

东京

- ◆ **东京晴空塔城** - 在东京晴空塔下延伸开来的“东京晴空塔城”，融合了传统和精华文化，丰富多彩日本商店、餐厅，各种的专卖店，如Pokemon、Disney、Hello Kitty、Doraemon等等。
- ◆ **新宿东急歌舞伎町塔** - 是2023最新的东京旅游景点，也是新宿新地标，2023/4/14开幕。其为楼高约225米，建筑地上有48层，地下有5层，拥有商场、饭店、剧场、电影院、更有24小时营业的饮食横丁，延续歌舞伎町不夜城的传统。
- ◆ **teamLab Borderless 投影艺术馆** - 是由世界顶级艺术集团teamLab打造的艺术装置展览。如梦似幻的光影变化，随手都能拍出无死角网拍美照。
- ◆ **鹤冈八幡宫** - 位于日本神奈川县镰仓市，是一座著名的神社。它始建于1063年，供奉着武士之神八幡大神。神社入口处有标志性的红色鸟居，还有一条樱花树成荫的宽阔参道，是镰仓历史的象征，并举办各种活动和节庆。

镰仓市

- ◆ **鹤冈八幡宫** - 位于日本神奈川县镰仓市，是一座著名的神社。它始建于1063年，供奉着武士之神八幡大神。神社入口处有标志性的红色鸟居，还有一条樱花树成荫的宽阔参道，是镰仓历史的象征，并举办各种活动和节庆。

箱根町

- ◆ **鸭川海洋世界** - 鸭川海洋世界是一座室外水族馆，濒临太平洋，且馆内饲养并展示了11,000多只海洋生物，并涵盖约800个品种。动物们都有专门的活动区域，并还原了栖息处的自然环境。鸭川海洋世界不仅为海洋动物设立了不同的活动区域，还配备有室内和露天剧院、小吃摊、礼品店和儿童游乐区等。

千叶

- ◆ **箱根神社** - 是于757年幼万卷商人创建在自古就是岳信仰一大圣地的箱根山上，曾为源赖朝、德川家康等许多武将所信奉，是具有历史的神社。箱根神社自古以来就是被尊崇为关东总镇守箱根大权现有的名神社，作为在交通安全、心想事成、开运除厄非常灵验的开运之神人信奉。
- ◆ **大涌谷** - 为300年前火山爆发的火山口，每当起风时，带着硫磺味的浓烟弥漫期间时，形成特殊景观。登上山顶，有用火山温泉煮熟的「黑鸡蛋」，据 日本人说吃一个可长寿7年。



✓ 4早餐 / 3午餐 / 3晚餐

风味餐：

- ★ 海鲜火锅
- ★ 日式猪扒饭
- ★ 烤鱼+相扑火锅
- ★ 日式烤肉套餐



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 东京丰洲JAL城酒店或同级 x3晚
- ✓ 东京湾喜来登大酒店或同级 x1晚



免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行。会或事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 夏季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 夏季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

